
Zago: Gerson musi się wiele nauczyć, ale będzie wielki

News - ASRoma.pl

Antonio Carlos Zago udzielił krótkiego wywiadu dla calciomercato.it.

Terminator wypowiedział się przede wszystkim na temat swoich rodaków

grających obecnie w Romie.

- Niemożliwym jest zapomnieć, pozostałem mocno przywiązany do miasta i drużyny.

Nadal mam wielu przyjaciół i zawsze oglądam mecze Romy. Byłoby niemożliwym

nie śledzić nadal drużyny, to ważna część mojego życia. Totti? Gdy gra potrafi nadal

zrobić coś niezwykłego. Jest jednym z największych piłkarzy, jednak niektóre

dolegliwości są normalne w wieku 40 lat. Bardzo podoba mi się Bruno Peres, w

Torino był jednym z najlepszych skrzydłowych ligi i będzie z pewnością jednym z

najlepszych również w zespole Giallorossich. Gerson zalicza pierwsze europejskie

doświadczenie, ma bardzo dużo do nauki, ale widzę już pewną poprawę. Jest

klejnotem i myślę, że stanie się wielkim graczem. Alissona nie trzeba przedstawiać.

Moim zdaniem jest najlepszych brazylijskim bramkarzem, nie przez przypadek jest

niekwestionowanym numerem jeden reprezentacji. Taka jest rzeczywistość, mimo

że nie gra często w Romie. 
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